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Sanya Marriott Yalong Bay Resort & Spa

FESFESUHTILEERKBEEBX #4%: 572000

Yalong Bay National Resort District, Sanya, Hainan 572000, China
:(86 898) 8356 8888 f: (86 898) 8856 7111
sanyamarriottresort.com



三亚亚龙湾万豪度假酒店预定单 

Sanya Marriott Yalong Bay Resort and Spa 

Reservation Form~Block Code: I39

第十五届国际稀土峰会

15th Rare Earth Summit

2023年4月25日-26日 海南 三亚

April 25-26，2024 Sanya，China
	房间类型

Room type 
	所需预订房间数

Number of Room
	会议协议价

Conference Room Rate

	豪华房或景观房

Deluxe Room/Scenic Room
	(    )间大床房/King bed room

(    )间双床房/Twin bed room
	人民币1100/间/晚

RMB 1100/room /night

	豪华海景房

Deluxe Ocean View Room
	(    )间大床房/ King bed room

(    )间双床房/Twin bed room
	人民币1300/间/晚

RMB 1300/room/night


备注 :

1. 以上房价均已包含服务费和增值税。并包含每房每天最多两位自助早餐。

The above room rate are included the service charge and VAT. Included daily 2 breakfast. 

2. 客房入住时间为下午15:00后，退房时间中午12:00。延迟退房至当天18：00前将会收取半天房费。 

Check-in time is after 15:00 hours and check out is before 12:00 hours. Half-day room charge will apply for late checkout till 1800 hours. 

3. 此房价仅适用于2024年4月25日&26日，预定房费将由您个人支付. 房型和床型确认以酒店实际房态为准。
This rate is only applicable for the duration Apr. 25&26 2024. All room charge will be paid for guest self. The room type & bed type will be confirmed subject to hotel availability.
	住店客人信息 Guest Information

	客人姓名:

Guest Name
	
	入住人数:  
Number of person
	

	入住日期:
Arrival Date
	
	离店日期:

Departure Date
	

	手机号码:  

Mobile Phone
	
	身份证/护照号码: ID Card/Pass port Number
	

	信用卡担保信息 Credit Card Information

	持卡人姓名:


Name 
	持卡人签名:

Signature

	信用卡担保类型: Credit Card Type
	Visa / Master / Amex / JCB 

	信用卡号码:

Credit Card Number
	
	有效日期:

Expiry date

	预定登记截止日期 Reservation cutoff date 

	团队预定确认函需于2024年4月20日前发至三亚亚龙湾万豪度假酒店并以酒店确认回复为准. 

The reservation is subject to the hotel's confirmation. The cutoff date on Apr.20,2024.

	取消及未抵达 Cancelation Policy

	您的预定一经确认如有取消将按以下时间收取取消费用。

入住前24小时或入住当天取消，将收取预定的第一晚房费作为取消费.

No bookings will be accepted without credit card details as deposit guaranteed. Any cancellation within 24 hours prior to from arrival, one night’s deposit will be charged to your credit card.  

	酒店信息  Hotel Information

	地址: 中国海南三亚亚龙湾国家旅游度假区湾月路1号, 邮编: 572000 
Addres: 1 Wan Yue Rd., Yalong Bay National Resort District Sanya 572000,Hainan,China

	酒店在收到您填写齐全以上的所有信息之后将通过传真或邮件的方式回复确认预定号码.您如果没有收到确认号码, 请随时联系预定部 ( 86 898 8856 8888 转 预定部) 或 销售部~王芳女士

E-mail: mhrs.syxmc.reservation@marriotthotels.com 

The hotel will confirm the reservation number by email after you complete all the above information. If you do not receive a confirmation number, please feel free to contact Reservation. e-mail: mhrs.syxmc.reservation@marriotthotels.com or Mrs. Susan Wang (mobile phone: 13876207501)



预定人/日期 








  预定号
Confirmed by Reservation/Date 




      Confirmation Number

